



Referat fra styremøte i Knaben og Fjotland IL

Tid	15. januar 2024, klokken 19.30
Sted	Klubbhus, Kvinlog
Deltakere	Vivian F. Kvinlaug, Kim B. Kvinlaug, Eilef Netland, Odd Terje Helle
Referent	Inge Helle
Forfall	Sigurd Netlandsnes og Janne Netland

Saksnummer	Sakens innhold	Ansvar
1/24	Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte <i>Referatet godkjennes og legges ut på KFIL sin hjemmeside.</i>	Vivian
2/24	Godkjenning og merknad til sakliste <i>Lagt til to saker i møtet. (10/24 og 11/24)</i>	Vivian
3/24	Status flerbrukshall <i>Ikke avklart med kommunen om sum av dugnad pr. i dag. Må avklares før man eventuelt tar på seg mer! Følges opp på neste styremøte.</i>	Odd Terje
4/24	Anleggsvei nord, Kvinlog skule <i>Sak fra forrige møte</i> Dialog mellom Inge og Glenn Omland vedrørende brøyting: <i>Hei Glenn Stiler e-post til deg, med resten på kopi. Hadde ikke e-post adressen til John G. Jeg representerte styret i Knaben og Fjotland IL på onsdagens møte på Kvinlog.</i>	Inge

	<i>Vi hadde problemstillingen med foreslått brøyting over løypetrase oppe som sak på styremøtet noen dager i forkant, og jeg må referere til saken igjen på neste møte.</i> <i>Får jeg et referat fra møtet som jeg kan vise til på neste styremøte i KFIL?</i> <i>Mvh Inge Helle</i> <i>Hei.</i> <i>Det lages ikke ett eget referat fra møtet, da det i møtet ikke fremkom noen saker/opplysninger som endrer på utførelser i planlagte prosjektarbeider.</i> <i>Når det gjelder saken som omhandler bruk og brøyting, så er det noe som helt klart anbefales nedfelt i en skriftlig avtale mellom kommunen og KFIL.</i> <i>Fra kommunens side er det vel da naturlig at det er @Tor Arne Eiken og @Geir Netland som må stå som ansvarlige for å få på plass en slik avtale.</i> <i>Sikkert greit om KFIL initierer til videre arbeider med dette.</i> <i>Mvh Glenn</i> <i>Inge tar saken videre med Tor Arne Eiken i Kvinesdal Kommune, og ser om vi kan få til en skriftlig avtale med kommunen.</i>	
5/24	Søknad om tilskudd for 17.mai feiring <i>Vi trenger ikke å søke om dette lengre. Fra nå vil det være en automatisk tildeling.</i> <i>Vivian følger opp vedr økonomi fra fjorårets 17-mai arrangement.</i>	Vivian
6/24	Status for løypa i Årlia <i>Styret vurderer og vil undersøke muligheter for å skifte ut dagens tråkkeutstyr med noe som er enklere å bruke for allmenheten.</i>	Inge Kim Eilef
7/24	Årsmøte for 2023 <i>Årsmøte blir 12.mars 2024</i>	Vivian

	Må annonseres i Agder og på Facebook minimum 3 uker med påminnelse 1 uke før. Saker til styret min 14 dager før. Saksliste må legges ut på FB 1 uke før. Gjennomgang av organisasjonsplan (neste møte) Annet som bør få en plass på årsmøtet? Helårsløypa, hall, dugnadsånd og æresmedlemmer m.m? (neste møte) Beverting (neste møte) Tilbakemelde valgkomite: Marion Bakken leder, Monica Netlandsnes og Leif Hunsbedt. Vara: Anstein Netland. På valg: Leder (Vivian) Styremedlem 1 år: (erstatning for fritatt styremedlem) Styremedlem 2 år (Eilef) Styremedlem 2 år (Sigurd) Varamedlemmer 1 år (Janne og Inge) Leder undergrupper, ski (Odd Terje), fotball (Inge), trim (Mailinn) Ikke på valg: Styremedlem (Kim)	
8/24	Ny frys på klubbhuset, Kvinlog Eilef undersøker om mulighet for et brukt frysenskap	Eilef
9/24	Samarbeid med Kvinesdal, informasjon Informert om underskrevet samarbeidsavtale med KIL	Inge
10/24	Sponsing Lage utkast til sponsorkontrakt til næringslivet. Naturlige «sponsorvegger» er klubbens hjemmeside, buss, klubbhus og inne i flerbrukshallen. Legger frem forslag på neste styremøte.	Kim / Inge
11/24	Parkering av buss Bussen må inn under tak. Styret må jobbe videre med denne saken i kommende møter.	Eilef
12/24	Dato for neste møte 8. feb. 2024, kl. 19.30	Vivian

--	--	--